

Educare Limited-KEY FACT DOCUMENT

Educare is a Guaranteed Maturity Endowment plan that offers dual benefits: financial protection against any unforeseen events along with a savings element that guarantees the sum assured plus the accrued bonus on survival at maturity of policy.

Plan Details

Minimum Plan Term	8 Years
Maximum Plan Term	30 Years
Minimum Premium Payment Term	1 Year
Maximum Premium Payment Term	2/3 rd of the Plan Term
Minimum Age at Entry	18 Years
Maximum Age at Entry	62 Years
Maximum Age at Maturity	70 Years
Premium Frequency	Monthly / Quarterly / Half Yearly / Yearly



Maturity Benefit	100% Sum Assured + 1% Guaranteed Bonus of the Sum Assured (Annually) + Reversionary Bonus (if any) + Guaranteed Terminal Bonus.			
Death Benefit	100% Sum Assured + 1% of the Sum Assured Guaranteed Monthly Family Income Benefit till maturity + Waiver of Premium + Maturity Benefit (100% Sum Assured) + 1% Guaranteed Bonus of the Sum Assured (Annually) + Reversionary Bonus (if any) + Guaranteed Terminal Bonus.			
Full Surrender of policy	Option 1: Surrender the policy and avail the applicable surrender value. Option 2: Continue the Protection Benefit (Death and Family Income Benefit) and avail the reduced surrender value of the policy.			
Policy Loan	Allowed after 1 st year of the plan. Amount up to 80% of surrender Value. Interest at prevailing rates fixed by the Insurance company will apply.			
Free Look Period (Cooling off Period)	30 days from the Policy Issuance Date.			
Grace Period	90 days from the last Premium Due Date.			
Scope of Cover	Worldwide			
Lock in Period	N/A			
Minimum Premium Amount	Monthly		Yearly	
	AED	USD	AED	USD
	250	100	3,000	1,000
Frequency Payment	Monthly, Quarterly, Half Yearly, Annual			

Signature of the Life Assured _____

Signature of the Policy Holder _____
(if other than Life Assured)

Date _____
Place _____

Optional Benefits(Riders):

- Accidental Death Benefit (Additional)** – An additional amount, equal to Sum Assured selected under this benefit, in case of unfortunate death due to Accident.
- Permanent & Total Disability (Accident & Sickness)** – In case of PTD (A&S) future premiums will be waived, plus Family Income Benefit and Maturity Benefit will continue.
- Permanent & Total Disability (Accident)** – In case of PTD (Accident) future premiums will be waived, plus Family Income Benefit and Maturity Benefit will continue.
- Passive War Risk (Accelerated)** - The Death Benefit under this Policy is extended to include Passive War Cover and applicable for the Life Assured mentioned in the Policy Schedule. This Benefit is further extended to Permanent and Total Disability (accident and sickness), if opted for.

Charges Summary:

Policy Fee	Nil
Pre-Insurance Medical Examination Fee	Nil for standard cases, Actual charges applicable for sub-standard cases and policies cancelled within the Free-look period"
Late fee	0.60% of annualized premium per month shall be levied for each premium not paid on time. These late fees will impact the surrender value or value at maturity.
Cheque Return Charges	AED 100 + VAT
Bank Charges	Actual
Surrender Charges	"Nil" (Surrender Values are given net of all charges)
Processing Fee - Policy Assignment	AED 100 + VAT
Processing Fee - Assignment Release	AED 100 + VAT
Processing Fee - Policy Loan	AED 100 + VAT
Processing Fee - Duplicate Policy	AED 100 + VAT

Commission:

The commission paid to Mashreq Bank PJSC for EduCare Ltd is 50% of the annual premium or 50% of the total commission whichever is lesser at the time of issuance of your policy and a linear payment over the payment term not exceeding 20 years and up to a further 50% of the annual premium. For a single premium, the commission payable is 4.5% of the premium. These commission are paid from the fees and charges.

Risk Factors:

I/ We are aware that I / we may receive lower amount than the cumulative premium paid, and maximum loss may reach up to the total amount of premiums paid (100%) due to the following key risks:

- Early Surrender
- Missed/delayed Premium Payments.
- Policy loan and interest thereon.

I/we understand that Mashreq Bank PJSC is the distributor of this product and the responsibility of the bank is to distribute the same to its customers by referring them to Orient.

I/ we understand that Orient Insurance PJSC being the insurer has the responsibility to underwrite and provide all the related services and the contract of the policy is between Orient and the Customer.

I/we confirm that all fees and charges, commission to bank & expenses on product are explained to me by the bank and I/we also confirm that the Product matches my/our current risk profile. I am aware of the product characteristics and the inherent risks of investing.

Signature of the Life Assured _____

Signature of the Policy Holder _____
(if other than Life Assured)

Date _____
Place _____

- Please refer to the Terms & Conditions for complete information.

خطة اديو-كبير المحدودة - وثيقة المعلومات الأساسية

إن اديو-كبير عبارة عن خطة تأمين استثماري مضمونة الاستحقاق تتميز بفائدة مضاعفة تتمثل بتأمين مستوى من الحماية المادية في مواجهة الظروف غير المتوقعة جنباً إلى جنب مع خدمة الادخار التي تضمن قيمة مبلغ التأمين مضافاً إليه الربح المستحق الناتج عن بلوغ الوثيقة لعمر

تفاصيل الخطة



الحد الأدنى لمدة البوليصه	٨ سنوات
الحد الأقصى لمدة البوليصه	٣٠ سنة
الحد الأدنى لفترة دفع الأقساط	سنة واحدة
الحد الأقصى لفترة دفع الأقساط	ثلاثي مدة البوليصه
الحد الأدنى لعمر لصاحب البوليصه عند إصدارها	١٨ سنة
الحد الأقصى لعمر صاحب البوليصه عند إصدارها	٦٢ سنة
الحد الأقصى لعمر صاحب البوليصه عند استحقاقها	٧٠ سنة
نظام دفع الأقساط	شهري/ربع سنوي / نصف سنوي

المنافع عند الاستحقاق	١٠٠% من قيمة مبلغ التأمين + ١% ربح مضمون من قيمة مبلغ التأمين (سنويًا) + الربح العكسي (إن وجد) + الربح النهائي + مكافأة نهائية مضمونة .			
تعويض الوفاة	١٠٠% من قيمة مبلغ التأمين + ١% من مبلغ تأمين الدخل الشهري العائلي المضمون شهريًا حتى بلوغ الاستحقاق + منفعة الإعفاء من قسط التأمين + منافع نهاية الخطة (١٠٠% من قيمة مبلغ التأمين) + ١% من الربح المضمون العائد من مبلغ التأمين (سنويًا) + الربح العكسي + الربح النهائي + مكافأة نهائية مضمونة			
الإلغاء الكامل للبوليصه	الخيار ١: إلغاء بوليصه التأمين والاستفادة من قيمة الاسترداد المستحقة الخيار ٢: الإبقاء على منفعة الحماية (التي تشمل تعويض عند الوفاة وتعويض الدخل الشهري العائلي) والاستفادة مما تبقى من قيمة الاسترداد المستحقة للبوليصه.			
قرض بضمان بوليصه التأمين	يسمح بسحب قرض بضمان بوليصه التأمين بعد مضي السنة الأولى من مدة الخطة. وتصل قيمة القرض حتى ٨٠% من قيمة الاسترداد المستحقة. ويتم تحديد الفائدة بحسب المعدلات الرائجة المحددة من قبل شركة التأمين.			
فترة السماح	٣٠ يوم اعتبارًا من تاريخ بدء البوليصه.			
المهلة قبل السداد	٩٠ يوم اعتبارًا من تاريخ استحقاق آخر قسط.			
نطاق التغطية	ذات نطاق عالمي			
فترة الإقفال	لا يوجد			
الحد الأدنى لقيمة القسط	سنويًا		شهريًا	
	دولار أمريكي	درهم إماراتي	دولار أمريكي	درهم إماراتي
	1,000	3,000	100	250
	1000	3000	١٠٠	٢٥٠
نظام التسديد	شهري/ربع سنوي / نصف سنوي / سنوي			

توقيع صاحب بوليصه التأمين (إذا كان غير المؤمن على حياته)

توقيع المؤمن على حياته

التاريخ

المكان

التعويضات الإضافية الاختيارية:

- 1 - **تعويض الموت المفاجئ (إضافي)** - هو مبلغ إضافي مساوي لقيمة مبلغ التأمين المختار لهذا التعويض في حالات الموت المفاجئ الناتج عن الحوادث.
- 2 - **العجز الكلي الدائم (الناتج عن حادث أو مرض)** - في حال حدوث العجز الكلي الدائم (سواء كان ناتج عن حادث أو مرض) يتم إسقاط الأقساط المستقبلية في حين يستمر كل من تعويض الدخل العائلي وتعويض المستفادون عند الاستحقاق.
- 3 - **العجز الكلي الدائم (الناتج عن حادث)** - في حال حدوث العجز الكلي الدائم (الناتج عن حادث) يتم إسقاط الأقساط المستقبلية في حين يستمر كل من تعويض الدخل العائلي والمستفادين عند الاستحقاق.
- 4 - **تعويض المخاطر السلبية لحالات الحرب (إجراء عاجل)** - يتم زيادة تعويض الوفاة ليشمل تعويض المخاطر السلبية لحالات الحرب ويتم منحه لصاحب الضمان المذكور في جدول الوثيقة. ويمكن زيادة هذا التعويض أكثر ليشمل تعويض العجز الكلي والدائم (الناتج عن حادث أو مرض) في حال رغب العميل بذلك.

ملخص الرسوم

رسوم البوليصه	لا يوجد
رسوم الفحوص الطبية الخاصة بالتأمين المسبق	لا يوجد رسوم في الحالات العادية لكن تفرض الرسوم الفعلية في الحالات الاستثنائية والبولص الملغاة خلال فترة السماح
رسوم التأخير	يفرض على كل قسط لا يدفع في موعده غرامة بنسبة ٠.٦٠% من القسط السنوي في الشهر. وتنعكس غرامات التأخير على قيمة استرداد البوليصه أو القيمة المستحقة لها.
نفقات إرجاع الشيكات	١٠٠ درهم إماراتي + ضريبة القيمة المضافة
النفقات البنكية	النفقات الفعلية
نفقات إلغاء البوليصه	لا يوجد (تمنح قيمة استرداد الوثيقة دون حسم أي رسوم أو نفقات)
رسوم تنفيذية - تعيين البوليصه	١٠٠ درهم إماراتي + ضريبة القيمة المضافة
رسوم تنفيذية - إعلان التعيين	١٠٠ درهم إماراتي + ضريبة القيمة المضافة
رسوم تنفيذية - قرض بضمان بوليصه التأمين	١٠٠ درهم إماراتي + ضريبة القيمة المضافة
رسوم تنفيذية - نسخ البوليصه	١٠٠ درهم إماراتي + ضريبة القيمة المضافة

العمولة

يحصل بنك دبي التجاري بموجب خطة اديو-كبر المحدودة على عمولة بنسبة ٥٠% من القسط السنوي أو من العمولة الإجمالية أيهما أقل بموجب بوليصه التأمين وتدفع خلال فترة تسديد الأقساط بصورة خطية دون أن تتجاوز فترة ٢٠ سنة وقد تصل قيمة العمولة إلى ٥٠% إضافية من القسط السنوي. بالنسبة للقسط المفرد يحصل المصرف على عمولة ٤.٥% من قيمة القسط.

عوامل الخطورة:

أقر أنا/نحن أنني/أنتنا على علم أنه يمكن أن استلم/نستلم مبلغ أقل من قيمة القسط التراكمي المدفوع، وأن الحد الأقصى للخسارة قد يبلغ مستوى القيمة الإجمالية للقسط المدفوع (100%) نتيجة المخاطر الرئيسية التالية:

- أ) إلغاء بوليصه التأمين مبكراً.
- ب) تأجيل أو تفويت الأقساط المستحق دفعها.
- ج) قرض بضمان بوليصه التأمين والفوائد المترتبة عليه.

أقر أنا/نحن أنني/أنتنا على علم أن بنك دبي التجاري هو الموزع لهذا المنتج، وأن مسؤولية البنك هي توزيعه على عملائه عن طريق إحالتهم إلى شركة أوريينت.

أقر أنا/نحن أنني/أنتنا على علم أن شركة أوريينت للتأمين ش.م.ع. وبصفتها شركة التأمين تتحمل مسؤولية الاكتتاب وتوفير جميع الخدمات ذات الصلة، وأن عقد البوليصه يجب أن يكون بين أوريينت والعميل.

أؤكد / نؤكد أن جميع الرسوم والمصاريف والعمولات للبنك والمصرفات على المنتج قد تم شرحها لي من قبل البنك وأنا أؤكد/ نحن نؤكد أيضاً أن المنتج يتطابق مع ملف المخاطر الخاص بي/بنا حالياً. وأني على دراية بخصائص المنتج والمخاطر الكامنة في الاستثمار.

توقيع المؤمن على حياته

توقيع صاحب بوليصه التأمين (إذا كان غير المؤمن على حياته)

التاريخ
المكان

- يرجى العودة إلى لائحة الشروط والأحكام للحصول على المعلومات الكاملة.